
Referat styremøte/avklaringsmøte Svennevikheia og Lussevika Velforening  

Tidspunkt:  Tirsdag 05.10.2021 kl 19:00 
Sted:   Nymyra 27, Klepp (hos Ole Bjørn) 

Tilstede:  Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Ole Bjørn Maråk, Ole Petter Thingbø og Oddfrid 

Gjesdal Braut.  

 

Sak 1:  Avklaring og status protokoll fra ekstraordinært årsmøte                                      

- Oddfrid oppdaterer iht. innspill og sender Sigurd Trones og Rolf Eskeland for signering. 

Samlet utsendelse med flere referat og budsjettforslag.  

 

Sak 2: Status forberedelse dugnad. Status servering/rullerende 

- Ole P. sjekker med Sindre Skeie ang. transport  

- Forespørsel om rampe til den nye gapahuken. Anita sjekker med LGU. 

- Rullerende servering som forrige gang. Anita ansvarlig. 

- Melding ut på Facebook mht. hva som skal utføres og hva vi trenger av utstyr (Anita) 

 

Sak 3: Reguleringsplan fremdrift 

- Starter arbeid så snart varslet oppstart er mottatt. Ole Bjørn og Anita. Prøver å samle innspill, 

tanker og ideer fra flere hytteeiere.  

 

Sak 4:  Informasjon fra Havnestyret 

- Se eget referat 

 

Sak 5: Budsjett 2021 

- Forslag til prognose 2021 og budsjett 2022 gjennomgått av Lise. Varslet prisøkning for 

brøyting av veier etter flere år med samme pris. Noe høyere utgifter til vedlikehold 

fellesanlegg pga. flere anlegg (fotballbinge, sandvolleybane, hoppepute). Se vedlegg. 

-  

Sak 6: Gjennomgang aksjonsliste 

- Anita følger opp vs. Maren mht. kontainerne. Oppdatert liste på teams. 

  

 

 

 

 

 

 


